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Ad 1) Siden sidst  

Det har været ferie. 

 

Ad 2) Overlevering fra kommunen 

Kommunen mener de snart er færdige med udbedringen af fejl og mangler. De har møde med entreprenøren 

inden for de næste par uger. 

 

Det er bemærket at asfalten er begyndt at smuldre nogle steder – der hvor belastningen er højest – hvilket er i 

rundkørslerne. Bjarne og Lars har nogle kontakter, der måske kan rådgive os om asfalten og om udbedringerne 

er blevet udført iht. gældende standard og udbudsmaterialet. 

 

Græsarmering i hjørner ved stier og vendepladser skal undersøges, da rabatterne bliver ødelagt af renovation og 

snerydning, der ikke kan komme omkring uden at køre uden for vejen. Lasse spørger gartner, om det evt. er 

noget de kan klarer og i givet fald indhenter tilbud. 

 

Ad 3) Legepladsudvalg og status Humlehaven 

Der er stiftende generalforsamling i Humlehaven d. 21. september kl. 19. De ønsker at vi deltager for at komme 

med vores erfaringer omkring overdragelse fra kommunen samt etablering af legepladsudvalg. 

 

Bjarne og Lars deltager. 

 

Ad 4) Snerydning og grønne arealer 

Lasse rykker gartner vedr. tilbud på studsning af vejtræer samt evt. etablering af græsarmering i rabatterne. 

 

Bjarne og Lasse tjekker op på evt. andre leverandører eller om vi skal holde fast i Hede Danmark. 

 

Ad 5) Næste møde 

Tirsdag d. 7. oktober kl. 20:30 hos Lars. 

Bestyrelsesmøde Højager 

Deltagere: Bjarne (91), Kim (77), Lars (77), Lasse (127) 

Afbud:  

Referent: Kim (77) 

Sted: Højager 127 

Dato: 2. september 2015  

Emne: Bestyrelsesmøde 

Dagsorden: 

 

1. Siden sidst  

2. Overlevering fra kommunen 

3. Legepladsudvalg og Humlehaven 

4. Sne og grønne arealer 

5. Næste møde 

6. Evt. 
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Ad 6) Evt. 

Skal vi etablere en Facebook side for Højager?  

I givet fald skal det være drevet af beboerne og ikke af bestyrelsen.  

Skal måske være en lukket gruppe. 


